
Motion om installation av publika elbilsladdare på 

specifika parkeringsplatser inom 

Samfällighetsföreningen Rydebäcks Gård 

Bakgrund 

Elbilar blir allt vanligare och behovet av tillgängliga laddningsmöjligheter ökar snabbt. Många 

boende har redan elbil eller planerar att skaffa en, men utan tillgång till laddning kan det vara 

svårt att ta steget. Genom att installera publika laddare på utvalda parkeringsplatser kan vi 

göra det enklare för våra boende och besökare att köra elbil och samtidigt öka värdet på 

våra fastigheter. 

Varför är detta viktigt? 

• Enklare vardag: Boende som har elbil slipper leta laddplatser på annat håll. 

• Miljövänligt: Vi minskar utsläppen och bidrar till en mer hållbar miljö. 

• Attraktivt område: En samfällighet med modern laddinfrastruktur blir mer attraktiv för 

nuvarande och framtida boende. 

• Långsiktig investering: Fler kommer att skaffa elbil i framtiden, och vi behöver vara 

förberedda redan nu. 

Förslag 

Vi föreslår att samfälligheten vidtar åtgärder för att installera publika elbilsladdare på utvalda 

parkeringsplatser. Detta kan genomföras genom: 

1. En teknisk och ekonomisk förstudie för att identifiera lämpliga platser och kostnader. 

2. Ansökan om bidrag och stöd från kommunen, staten eller andra aktörer för att finansiera 

projektet. 

3. Val av en pålitlig leverantör som kan installera och driva laddstationerna. 

4. Tydliga riktlinjer för hur laddplatserna ska användas och vad det kostar att ladda. 

Beslut 

Vi yrkar att ge styrelsen i uppdrag att: 

1. Påbörja en förstudie för att utvärdera möjligheten att installera publika elbilsladdare. 

2. Utreda finansieringsmöjligheter, inklusive eventuella bidrag och stöd. 

3. Ta fram en tydlig plan för installation och drift av laddstationerna. 

 

Låt oss ta ett steg mot en grönare och mer modern samfällighet tillsammans! 

Johan Persson 

Rydebäck, 2025-02-27 

0702-104782, UT08, Ulvögatan 36 

 



Svar på motion om installation av publika elbilsladdare 

Styrelsen tackar för motionen och ser värdet i att utreda möjligheten att installera publika 

elbilsladdare inom samfälligheten. Vi delar uppfattningen att detta kan bidra till en mer 

modern och hållbar boendemiljö. 

Vi vill dock påpeka att endast 127 av samfällighetens totalt 464 medlemmar saknar egen 

uppfart. Det innebär att majoriteten av medlemmarna redan har möjlighet att installera egna 

laddare och därmed inte är direkt berörda av frågan om publika laddare. 

Därtill saknar styrelsen i dagsläget både den kompetens och den tid som krävs för att driva 

en sådan utredning och genomförandeprocess. För att frågan ska kunna drivas framåt på ett 

strukturerat och genomförbart sätt föreslår vi istället att en arbetsgrupp bildas. Denna 

arbetsgrupp kan bestå av engagerade medlemmar i samfälligheten som har intresse och 

möjlighet att arbeta med frågan. 

Styrelsen kan bistå genom att: 

● Underlätta kommunikationen mellan arbetsgruppen och samfälligheten. 

 

● Vara rådgivande i frågor som rör samfällighetens intressen och ekonomi. 

 

Vi uppmuntrar den eller de som vill driva frågan vidare att anmäla sitt intresse för att delta i 

arbetsgruppen. Styrelsen bistår gärna med att samordna ett första möte för att definiera 

gruppens arbete och mål. 

Styrelsens förslag till beslut är alltså att: 

- Föreningens medlemmar bildar en arbetsgrupp som utreder möjligheten till 

elbilsladdare i föreningens område.  

- Utredningen presenterar sitt förslag på årsmötet 2026 

Med vänliga hälsningar 

Styrelsen för Samfällighetsföreningen Rydebäcks Gård 


